
MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 20 

 

ZÁPIS 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 20 

jednání č. ZMC/6 

konané dne 23.09.2019 

Přítomni:  

Alexová Eva, Mgr. Beneda Jiří, Mgr. Cibochová Alžběta, Ing. Čáp Vilém (do 21:57 hod), Češpivová 

Daria, Hájková Jana, BBA; Ing. Herian Milan, Hošek Vladimír (do 21:58 hod), Ing. Jukl Jindřich, Ing. 

arch. Karhanová Kristine, Kočí Jaroslav st., Bc. Kočí Jaroslav ml., Bc. Liška Ivan, Mgr. Měšťan Petr 

(do 21:44 hod.), Moravcová Markulinec Hana, Mucha Zbyněk (do 20:56 hod.), Polydorová Karla, Bc. 

Růžička Petr Dis., Ing. Římal Zbyněk (od 17:05 hod.), Mgr. Skalický Pavel, Stára Richard, Šebek Jiří, 

Mgr. Štrobová Alena, Ing. Vacek Miloš, Ing. Wágner Pavel 

 

Přítomni za ÚMČ Praha 20: 

Ing. Brzkovská – tajemník ÚMČ Praha 20 

vedoucí odborů (Mgr. Arnošt Jiří, Ing. Měšťan Richard od 18:35 hod., Ing. Vavruška Zdeněk, Ing. 

Hejkrlík Milan, Bc. Vlasáková Ivana DiS., Píša Jaroslav, Prokůpková Lucie), za Odbor životního 

prostředí a dopravy Ing. Dagmar Jeníková, za odbor ekonomický Bc. Vlasáková Iva, za informatiku 

Krušina David, Koutný Jiří a Černíková Iveta, za kancelář úřadu Prchalová Miluše a Jandová Andrea  

 

I. Zahájení 

Starostka, paní Mgr. Alena Štrobová přivítala všechny přítomné na šestém zasedání Zastupitelstva MČ 

Praha 20, které se konalo na Chvalském zámku od 17:00 hodin. Paní starostka upozornila, že z jednání 

je pořizován audiovizuální záznam. Konstatovala, že zastupitelstvo bylo svoláno řádně v souladu se 

zákonem o hlavním městě Praze č. 131/2000 Sb. Informace o konání ZMČ byla zveřejněna na úřední 

desce od 13.9.2019. Podle prezenční listiny bylo přítomno 24 zvolených členů zastupitelstva. 

Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Později přijde Ing. Zbyněk Římal. Zápis z minulého, pátého 

zasedání ze dne 24.6.2019 byl ověřen a schválen. Materiály obdrželi zastupitelé v elektronické 

podobě. Zapisovatelkou je paní Andrea Jandová. Starostka určila za ověřovatele zápisu 2 členy 

zastupitelstva – paní Dariu Češpivovou a pana Ing. Jindřicha Jukla. Návrhový výbor je přítomen k 

plnění své funkce. 

 

Paní starostka popřála jménem všech zastupitelů paní Karle Polydorové k životnímu jubileu a pan 

místostarosta předal květiny. 

 

Na úvod paní starostka poděkovala Komisi kultury a zahraniční spolupráce za organizací setkání 

s partnerskými městy Brunsbütell a Mions. Zároveň poděkovala paní Alžbětě Cibochové,  jako 

předsedkyni a Jiřímu Arnoštovi, jako tajemníkovi komise a Ivanu Liškovi a TJ Sokol Horní Počernice 

a tenisovému klubu. 

 

Dále informovala o plánované kolaudaci Stodoly a 31.10.2019 by mělo proběhnout slavnostní 

otevření. 

 

Představila 2 nové zaměstnance úřadu – Mgr. Jiřího Arnošta jako vedoucího kanceláře úřadu a Ing. 

Milana Hejkrlíka, vedoucího odboru živnostenského a občanskosprávních agend. 

 



17:05 hod. přišel na zasedání Ing. Zbyněk Římal. 

 

Informovala o zaznamenání otevřeného dopisu zastupitelů Šance pro Počernice, který uvádí lživé, 

nepodložené a demagogické informace o činnosti úřadu. 

 

Paní starostka předložila návrh programu tak, jak byl zveřejněn na úřední desce. 

 

18:00 - 18:30 hodin - Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů  

  

I. Zahájení  

  

II. Návrhy  

2.01 Žádost Divadelního sdružení Horních Počernic o individuální dotaci na celoroční činnost v roce 

2019   

2.02 Žádost Kickbox klub, z. s., o individuální dotaci na sportování dětí a mládeže - pronájem 

tělocvičny bojových sportů v   Horních Počernicích  

2.03 Žádost Kickbox klub, z. s., o individuální dotaci na uspořádání příměstského sportovního tábora 

pro děti do 15 let v  Horních Počernicích - pronájem sportovišť, odměny trenérům, zajištění 

celodenního stravování, věcné ceny pro     účastníky  

2.04  Žádost spolku Junák - český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z. s., o individuální dotaci 

na skautské   akce během roku, akce pro rodiče a veřejnost  

2.05 Žádost spolku Basketbal Sokol Horní Počernice, pobočný spolek, o individuální dotaci na 

podporu dlouhodobé sportovní činnosti a organizované sportovní výchovy  

2.06 Žádost Tělovýchovné jednoty Sokol Horní Počernice o poskytnutí příspěvku na realizaci 

investičního záměru rekonstrukce podlahy tělocvičny TJ v Chvalkovické ul.  

2.07 Žádost organizace LRS Chvaly, o.p.s., o individuální dotaci na projekt "Pečovatelské služba" 

2.08 Žádost organizace LRS Chvaly, o.p.s., o individuální dotaci na projekt "Terénní zdravotní péče 

při LRS Chvaly"  

2.09 Žádost organizace LRS Chvaly, o.p.s., o individuální dotaci na projekt "Následná rehabilitační 

péče v LRS Chvaly"  

2.10 Žádost Diakonie Církve bratrské o poskytnutí individuální dotace na podporu domova pro 

seniory Bethesda  

2.11 Žádost Diakonie Církve bratrské o poskytnutí individuální dotace na podporu Chráněného 

bydlení na Xaverově  

2.12  Úprava podnětu na pořízení změny územního plánu v k.ú. Horní Počernice - přeložení plochy 

DU (urbanisticky významné plochy a dopravní spojení) při komunikaci K Berance, a to v rozsahu od 

ul. Ve Žlíbku až po ul. K Odpočinku, a vymezení plochy zeleně na místo stávající plochy DU (revize 

změny územního plánu č. 2872/00)  

2.13 Vyjádření k podnětu na změnu územního plánu při ul. Božanovská v k. ú. Horní Počernice   

2.14  Vyjádření k podnětu PRAGORENTu na změnu územního plánu při ul. F. V. Veselého v k.ú. 

Horní Počernice  

2.15 Návrh systému peněžitých plnění poskytovaných fyzickým osobám, které nejsou členy 

Zastupitelstva městské části Praha 20, za výkon funkce členů výborů Zastupitelstva městské části 

Praha 20 a komisí Rady městské části Praha 20  

2.16 Rezignace a volba člena Kontrolního výboru ZMČ Praha 20   

2.17 Návrh nového jednacího řádu ZMČ Praha 20   

  

III. Majetkoprávní kroky  

3.01  Záměr prodeje pozemku parc. č. 4413/9 o výměře 261 m2 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha 

3.02  Záměr svěření pozemku KN parc. č. 4454/18 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha do svěřené 

správy MČ Praha 20  

  

IV. Ekonomické materiály  

4.01 Návratná finanční výpomoc pro neziskovou organizaci Neposeda, z. ú. v částce 100.000,- Kč  

4.02 Informace o rozpočtových opatřeních č. 59 - 91 schválených RMČ Praha 20    



4.03 Informace o plnění rozpočtu MČ Praha 20 za 1. pololetí 2019   

4.04 Ekonomické informace k datu 31.8.2019              

 

V. Zpráva o činnosti RMČ Praha 20  

  

VI. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20   

  

VII. Různé  

7.01 Zápisy č. 1, 2, 3 a 4 z jednání Finančního výboru  

7.02 Informace právního oddělení týkající se bytu Jívanská 647   

7.03 Zpráva kontrolního výboru ZMČ Praha 20 k provedené kontrole správy a údržby mostu „Na 

Svěcence“  

7.04 Kontrola plnění úkolů uložených usnesením Zastupitelstva MČ Praha 20 

 

Požádala přítomné zastupitele o případné námitky, doplnění nebo změnu programu. 

Diskuse: Ing. Čáp předložil protinávrh na doplnění bodu „Vyhrazení si pravomoci schvalovat program 

pro poskytování dotací nebo návratných finančních výpomocí a zásad pro poskytování "individuální" 

dotace zastupitelstvem městské části Praha 20“ jako bod 2.12 a původní body 2.12 – 2.17 přečíslovat 

na 2.13 – 2.18 

Další návrhy nebyly předloženy. 

Paní starostka nechala hlasovat o programu tak, jak byl předložen vč. protinávrhu Ing. Čápa 

s doplněním bodu 2.12 Vyhrazení si pravomoci schvalovat program pro poskytování dotací nebo 

návratných finančních výpomocí a zásad pro poskytování "individuální" dotace zastupitelstvem 

městské části Praha 20 

Mgr. Beneda Jiří SPP Proti 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Proti 

Hájková Jana ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Markulinec  Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Proti 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Nepřítomen 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Proti 

Alexová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Proti 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 14; Proti: 5; Zdržel se: 5  

Program s doplněním bodu 2.12 byl schválen. 

Pro takto navržený program hlasovalo 14 přítomných členů ZMČ Praha 20, 5 bylo proti a 5 se zdrželo 

hlasování. Program zasedání byl schválen. 



 
 

Program jednání: 

Pořadí Věc 
Kód 

kontroly 
Číslo materiálu 

1 
Žádost Divadelního sdružení Horních Počernic o individuální dotaci na 

celoroční činnost v roce 2019 
2.01 BJ/0549/2019 

2 
Žádost Kickbox klubu, z.s., o individuální dotaci na sportování dětí a 

mládeže - pronájem tělocvičny bojových sportů v Horních Počernicích 
2.02 BJ/0556/2019 

3 

Žádost Kickbox klubu, z.s., o individuální dotaci na uspořádání 

příměstského sportovního tábora pro děti do 15 let v Horních 

Počernicích - pronájem sportovišť, odměny trenérům, zajištění 

celodenního stravování, věcné ceny pro účastníky 

2.03 BJ/0552/2019 

4 

Žádost spolku Junák - český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, 

z.s., o individuální dotaci na skautské akce během roku, akce pro rodiče 

a veřejnost 

2.04 BJ/0643/2019 

5 

Žádost spolku Basketbal Sokol Horní Počernice, pobočný spolek, o 

individuální dotaci na podporu dlouhodobé sportovní činnosti a 

organizované sportovní výchovy 

2.05 BJ/0638/2019 

6 

Žádost Tělovýchovné jednoty Sokol Horní Počernice o poskytnutí 

příspěvku na realizaci investičního záměru rekonstrukce podlahy 

tělocvičny TJ v Chvalkovické ul. 

2.06 BJ/0699/2019 

7 
Žádost organizace LRS Chvaly, o.p.s., o individuální dotaci na projekt 

"Pečovatelská služba" 
2.07 BJ/0668/2019 

8 
Žádost organizace LRS Chvaly, o.p.s., o individuální dotaci na projekt 

"Terénní zdravotním péče při LRS Chvaly" 
2.08 BJ/0673/2019 

9 
Žádost organizace LRS Chvaly, o.p.s., o individuální dotaci na projekt 

"Následná rehabilitační péče v LRS Chvaly" 
2.09 BJ/0671/2019 

10 
Žádost Diakonie Církve bratrské o poskytnutí individuální dotace na 

podporu domova pro seniory Bethesda 
2.10 BJ/0678/2019 

11 
Žádost Diakonie Církve bratrské o poskytnutí individuální dotace na 

podporu Chráněného bydlení na Xaverově 
2.11 BJ/0649/2019 

12 

Vyhrazení si pravomoci schvalovat program pro poskytování dotací 

nebo návratných finančních výpomocí a zásad pro poskytování 

"individuální" dotace zastupitelstvem městské části Praha 20 

2.12 BJ/0732/2019 

13 

Úprava podnětu na pořízení změny územního plánu v k.ú. Horní 

Počernice - přeložení plochy DU (urbanisticky významné plochy a 

dopravní spojení) při komunikaci K Berance, a to v rozsahu od ul. Ve 

Žlíbku až po ul. K Odpočinku, a vymezení plochy 

2.13 BJ/0700/2019 

14 

Vyjádření k podnětu na změnu územního plánu při ul. Božanovská na 

pozemcích parc. č. 4398/2, 4398/3, 4398/4 a 4398/6 v k.ú. Horní 

Počernice 

2.14 BJ/0697/2019 

15 
Vyjádření k podnětu PRAGORENTu na změnu územního plánu při ul. 

F. V. Veselého v k.ú. Horní Počernice. 
2.15 BJ/0698/2019 

16 

Návrh systému peněžitých plnění poskytovaných fyzickým osobám, 

které nejsou členy Zastupitelstva městské části Praha 20, za výkon 

funkce členů výborů Zastupitelstva městské části Praha 20 a komisí 

Rady městské části Praha 20 

2.16 BJ/0693/2019 

17 
Rezignace člena kontrolního výboru ZMČ Praha 20 a volba nového 

člena kontrolního výboru ZMČ Praha 20 
2.17 BJ/0691/2019 

18 Návrh nového jednacího řádu ZMČ Praha  2.18 BJ/0690/2019 

19 
Prodej pozemku parc. č. 4413/9 o výměře 261 m2 v k. ú. Horní 

Počernice, obec Praha 
3.01 BJ/0653/2019 

20 
Záměr svěření pozemku KN parc. č. 4454/18 v k. ú. Horní Počernice, 

obec Praha do svěřené správy MČ Praha 20 
3.02 BJ/0654/2019 



21 
Návratná finanční výpomoc pro neziskovou organizaci Neposeda,z.ú. v 

částce 100.000,-Kč 
4.01 BJ/0651/2019 

22 
Informace o rozpočtových opatřeních č. 59 až 91 schválených Radou 

MČ Praha 20 
4.02 BJ/0689/2019 

23 Informace o plnění rozpočtu MČ Praha 20 za 1. pololetí roku 2019 4.03 BJ/0688/2019 

24 Ekonomické informace k datu 31.08.2019 4.04 BJ/0687/2019 

25 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 5.01 BJ/0695/2019 

26 Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 6 BJ/0694/2019 

27 Zápisy č. 1, 2, 3 a 4 z jednání Finančního výboru 7.01 BJ/0657/2019 

28 

Právní stanovisko posouzení míry viny a případné trestní odpovědnosti 

za vzniklou škodu i nezákonnosti postupu odpovědných představitelů 

městské části Praha 20 

7.02 BJ/0696/2019 

29 Zpráva kontrolního výboru ZMČ Praha 20 - Most Na Svěcence 7.03 BJ/0692/2019 

30 
Kontrola plnění úkolů uložených usnesením Zastupitelstva MČ Praha 

20 
7.04 BJ/0704/2019 

 

18:00 - 18:30 hodin - Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

 

 

II. Návrhy 

2.01 Žádost Divadelního sdružení Horních Počernic o individuální dotaci na celoroční činnost v 

roce 2019 

Materiál předložila Daria Češpivová, místostarostka 

 

Jedná se o žádost Divadelního sdružení Horních Počernic, Vysokovská 1158/57, Praha 9 o poskytnutí 

individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 209.000,- Kč na celoroční činnost. 

RMČ svým usnesením číslo RMC/24/10/0464/19 ze dne 20.06.2019 souhlasila s poskytnutím dotace v 

požadované výši 209 tis. Kč, a to na osobní, materiálové a nemateriálové náklady. 

Diskuse: Ing. Čáp, Mgr. Štrobová 

 

H. M. Moravcová požádala o zaslání přehledné tabulky, kde bude rozpočet schválený, rozpočet 

upravený a čerpání jednotlivých individuálních dotací, tzn. v oblasti sportu, sociální a kulturní, a to 

všem zastupitelům. 

 

Ing. Čáp předložil protinávrh v následujícím znění: jedná se o protinávrh k předložené variantě „A“ 

v bodě 2) vyškrtnout nemateriálové náklady, a to následovně: 2) schvaluje poskytnutí dotace z 

rozpočtu MČ Praha 20 spolku Divadelní sdružení Horních Počernic, Vysokovská 1158/57, Praha 9, na 

celoroční činnost v roce 2019 ve výši 209.000,- Kč, a to na osobní a materiálové náklady  

 

Body 1), 3), 4) a 5) beze změny. 

  

Paní starostka nechala hlasovat o protinávrhu Ing. Čápa:  

Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 



Markulinec  Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Proti 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Alexová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 23; Proti: 1; Zdržel se: 1  

Protinávrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/1/0111/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

žádost spolku Divadelní sdružení Horních Počernic, Vysokovská 1158/57, Praha 9, o 

individuální dotaci na celoroční činnost v roce 2019 ve výši 209.000,- Kč a usnesení RMČ 

 

 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku Divadelní sdružení Horních Počernic, 

Vysokovská 1158/57, Praha 9, na celoroční činnost v roce 2019 ve výši 209.000,- Kč, a to na 

osobní a materiálové náklady 

 

 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 

 

 

4) ukládá 

informovat spolek Divadelní sdružení Horních Počernic, Vysokovská 1158/57, Praha 9, o 

usnesení ZMČ 

 

Zodpovídá  

1. Daria Češpivová, Místostarosta  

    

Termín: 25.10.2019     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 se 

spolkem Divadelní sdružení Horních Počernic, Vysokovská 1158/57, Praha 9, 193 00, IČ: 

26518368, na celoroční činnost v roce 2019 

 

Zodpovídá  

2. Daria Češpivová, Místostarosta  

    

Termín: 25.10.2019     



 

 
2.02  Žádost Kickbox klubu, z.s., o individuální dotaci na sportování dětí a mládeže - pronájem 

tělocvičny bojových sportů v Horních Počernicích 

Materiál předložila Daria Češpivová, místostarostka 

 

Jedná se o žádost spolku Kickbox klub, z.s., Vinohradská 1789/40, Praha 2 o poskytnutí individuální 

dotace v oblasti sportu z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 140.000,- Kč na sportování dětí a mládeže – 

pronájem tělocvičny bojových sportů v Horních Počernicích. 

RMČ svým usnesením číslo RMC/26/5/0524/19 ze dne 11.07.2019 souhlasila s poskytnutím dotace ve 

výši 100 tis. Kč, a to na nemateriálové náklady za podmínky, že žadatel se zaváže poskytnout slevu 

ve výši 40-ti % z ročního členství během školního roku 2019 - 2020 pro děti a mládež do 18-ti let z 

Horních Počernic. 

Paní místostarostka informovala, že spolek slevu začal již poskytovat, a navrhla, aby uvedená 

podmínka o poskytnutí slevy ve výši 40-ti % z ročního členství během šk. R. 2019 – 2020 pro děti a 

mládež do 18-ti let z Horních Počernic ve smlouvě nebyla. 

Diskuse: H. M. Moravcová, Mgr. Štrobová, D. Češpivová, Ing. Čáp, R. Stára, Mgr. Beneda, Ing. 

Wágner, Bc. Kočí ml. 

Po rozsáhlé diskusi předložil Ing. Čáp protinávrh k předložené variantě „A“ v bodě 2) vyškrtnout „za 

podmínky, že se žadatel zaváže poskytnout slevu ve výši 40-ti % z ročního členství během školního 

roku 2019 – 2020 pro děti a mládež do 18-ti let z Horních Počernic“, tzn. že bod 2) bude znít 

následovně „schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku Kickbox klub, z.s., 

Vinohradská 1789/40, Praha 2, na sportování dětí a mládeže - pronájem tělocvičny bojových sportů v 

Horních Počernicích v roce 2019 ve výši 100.000,- Kč, a to na nemateriálové náklady“. Body 1), 3), 4) 

a 5) beze změny. 

 

Paní starostka nechala o protinávrhu Ing. Čápa hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Markulinec  Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Alexová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 25; Proti: 0; Zdržel se: 0  

Protinávrh byl schválen. 



 

Usnesení číslo: ZMC/6/2/0112/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

žádost Kickbox klubu, z.s., Vinohradská 1789/40, Praha 2, o individuální dotaci na sportování 

dětí a mládeže - pronájem tělocvičny bojových sportů v Horních Počernicích v roce 2019 ve 

výši 140.000,- Kč a usnesení RMČ 

 

 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku Kickbox klub, z.s., Vinohradská 1789/40, 

Praha 2, na sportování dětí a mládeže - pronájem tělocvičny bojových sportů v Horních 

Počernicích v roce 2019 ve výši 100.000,- Kč, a to na nemateriálové náklady 

 

 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 

 

 

4) ukládá 

informovat spolek Kickbox klub, z.s., Vinohradská 1789/40, Praha 2, o usnesení ZMČ 

 

Zodpovídá  

1. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

    

Termín: 25.10.2019     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 se 

spolkem Kickbox klub, z.s., Vinohradská 1789/40, Praha 2, 120 00, IČ: 266 22 441, na 

sportování dětí a mládeže - pronájem tělocvičny bojových sportů v Horních Počernicích v 

roce 2019 

 

Zodpovídá  

2. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

    

Termín: 25.10.2019     

 

 
2.03 Žádost Kickbox klubu, z.s., o individuální dotaci na uspořádání příměstského sportovního 

tábora pro děti do 15 let v Horních Počernicích - pronájem sportovišť, odměny trenérům, 

zajištění celodenního stravování, věcné ceny pro účastníky 

Materiál předložila Daria Češpivová, místostarostka 

 

Jedná se o žádost spolku Kickbox klub, z.s., Vinohradská 1789/40, Praha 2 o poskytnutí individuální 

dotace v oblasti sportu z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 30.000,- Kč na uspořádání příměstského 

sportovního tábora pro děti do 15 let v Horních Počernicích – pronájem sportovišť, odměny trenérům, 

zajištění celodenního stravování, věcné ceny pro účastníky. 

RMČ svým usnesením číslo RMC/26/6/0479/19 ze dne 11.07.2019 souhlasila s poskytnutím dotace ve 

výši 10 tis. Kč, a to na osobní, materiálové a nemateriálové náklady. 



Diskuse: Ing. Čáp předložil protinávrh k předložené variantě „A“ v bodě 2) vyškrtnout osobní 

náklady, tzn., že bod 2) bude znít následovně „schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 

spolku Kickbox klub, z.s., Vinohradská 1789/40, Praha 2, o individuální dotaci na uspořádání 

příměstského sportovního tábora pro děti do 15 let v Horních Počernicích - pronájem sportovišť, 

odměny trenérům, zajištění celodenního stravování, věcné ceny pro účastníky v roce 2019 ve výši 

10.000,- Kč, a to na materiálové a nemateriálové náklady“. Body 1), 3), 4) a 5) beze změny. 

 

Paní starostka nechala o protinávrhu Ing. Čápa hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Markulinec  Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Alexová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 25; Proti: 0; Zdržel se: 0  

Protinávrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/3/0113/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

žádost Kickbox klubu, z.s., Vinohradská 1789/40, Praha 2, o individuální dotaci na 

uspořádání příměstského sportovního tábora pro děti do 15 let v Horních Počernicích - 

pronájem sportovišť, odměny trenérům, zajištění celodenního stravování, věcné ceny pro 

účastníky v roce 2019 ve výši 30.000,- Kč a usnesení RMČ 

 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku Kickbox klub, z.s., Vinohradská 1789/40, 

Praha 2, o individuální dotaci na uspořádání příměstského sportovního tábora pro děti do 15 

let v Horních Počernicích - pronájem sportovišť, odměny trenérům, zajištění celodenního 

stravování, věcné ceny pro účastníky v roce 2019 ve výši 10.000,- Kč, a to na materiálové a 

nemateriálové náklady 

 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 



 

4) ukládá 

informovat spolek Kickbox klub, z.s., Vinohradská 1789/40, Praha 2, o usnesení ZMČ 

 

Zodpovídá  

1. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 25.10.2019     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 

se spolkem Kickbox klub, z.s., Vinohradská 1789/40, Praha 2, 120 00, IČ: 266 22 441, na 

uspořádání příměstského sportovního tábora pro děti do 15 let v Horních Počernicích - 

pronájem sportovišť, odměny trenérům, zajištění celodenního stravování, věcné ceny pro 

účastníky v roce 2019 

 

Zodpovídá  

2. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 25.10.2019     

 

 
2.04 Žádost spolku Junák - český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s., o individuální 

dotaci na skautské akce během roku, akce pro rodiče a veřejnost 

Materiál předložila Daria Češpivová, místostarostka 

 

Jedná se o žádost spolku Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s., Na Chvalské tvrzi 

860/4, Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 

77.000,- Kč na podporu skautských akcí během roku, akce pro rodiče a veřejnost. RMČ svým 

usnesením číslo RMC/32/6/0598/19 ze dne 22.8.2019 souhlasila s poskytnutím dotace ve výši 10 tis. 

Kč, a to na materiálové, nemateriálové a jiné náklady. 

Diskuse: Bc. Růžička navrhl poskytnout dotaci ve výši 77 tis. Kč. 

Ing. Čáp navrhl poskytnout dotaci ve výši 20 tis. Kč 

H. M. Moravcová, Ing. Wágner, Mgr. Štrobová 

 

Paní starostka nechala hlasovat o protinávrhu Ing. Čápa o variantě „A“ a poskytnutí individuální 

dotace ve výši 20 tis. Kč: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Zdržel se 

Hájková Jana ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS Zdržel se 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Zdržel se 

Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS Zdržel se 

Mgr. Měšťan Petr ODS Zdržel se 

Markulinec  Moravcová Hana Šance p.P Zdržel se 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Zdržel se 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Zdržel se 



Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Zdržel se 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS Zdržel se 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Zdržel se 

Alexová Eva Šance p.P Zdržel se 

Ing. Vacek Miloš HOP Proti 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Zdržel se 

Pro: 3; Proti: 1; Zdržel se: 21 

Protinávrh nebyl schválen. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o protinávrhu Bc. Růžičky o variantě „A“ a poskytnutí individuální 

dotace v požadované výši 77 tis. Kč: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Zdržel se 

Hájková Jana ANO 2011 Proti 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Markulinec  Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Zdržel se 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Zdržel se 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Proti 

Alexová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Proti 

Hošek Vladimír P.Jinak Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 11; Proti: 3; Zdržel se: 11 

Protinávrh nebyl schválen. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o předloženém návrhu usnesení s variantou „A“ a poskytnutí 

individuální dotace ve výši 10 tis. Kč: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Proti 

Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 



Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Proti 

Bc. Liška Ivan ODS Proti 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Markulinec  Moravcová Hana Šance p.P Proti 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Proti 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Zdržel se 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Alexová Eva Šance p.P Proti 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 16; Proti: 6; Zdržel se: 3 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/4/0114/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

žádost spolku Junák - český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s., o individuální dotaci 

na skautské akce během roku, akce pro rodiče a veřejnost ve výši 77.000,- Kč a usnesení 

RMČ 

 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku Junák - český skaut, středisko Oheň Horní 

Počernice, z.s., na skautské akce během roku, akce pro rodiče a veřejnost ve výši 10.000,- Kč, 

a to na materiálové, nemateriálové a jiné náklady 

 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 

 

4) ukládá 

informovat spolek Junák - český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s., se sídlem Na 

Chvalské tvrzi 860/4, 193 00 Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 63834910, o usnesení ZMČ 

 

Zodpovídá  

1. Daria Češpivová, Místostarosta     

Termín: 23.10.2019     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 se 

spolkem Junák - český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s., se sídlem Na Chvalské 

tvrzi 860/4, 193 00 Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 63834910, na skautské akce během roku, 

akce pro rodiče a veřejnost 

 

Zodpovídá  

2. Daria Češpivová, Místostarosta     



Termín: 23.10.2019     

 

 
2.05 Žádost spolku Basketbal Sokol Horní Počernice, pobočný spolek, o individuální dotaci na 

podporu dlouhodobé sportovní činnosti a organizované sportovní výchovy 

Materiál předložila Daria Češpivová, místostarostka 

 

Jedná se o žádost spolku Basketbal Sokol Horní Počernice, pobočný spolek, Chvalkovická 2031/47, 

Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí individuální dotace v oblasti sportu z rozpočtu MČ Praha 20 

ve výši 200.000,- Kč na podporu dlouhodobé sportovní činnosti a organizované sportovní výchovy. 

RMČ svým usnesením číslo RMC/32/8/0600/19 ze dne 22.8.2019 souhlasila s poskytnutím dotace ve 

výši 200 tis. Kč, a to na osobní a nemateriálové náklady. 

Diskuse: Ing. Čáp navrhl snížit částku na 100 tis. Kč a to na osobní náklady 

Ing. Jukl vysvětlil a upřesnil za spolek Basketbal Sokol Horní Počernice výši a účel požadované 

dotace. 

Ing. Čáp stáhl svůj protinávrh. 

H. M. Moravcová, J. Kočí ml. požádal o zpracování tabulky, kolik městská část přispívá na jedno dítě 

u všech poskytnutých individuálních dotací. Paní starostka informovala, že na tomto podnětu již 

pracuje radní, paní Jana Hájková. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o předloženém návrhu usnesení s variantou „A“ a poskytnutí 

individuální dotace v požadované výši 200 tis. Kč: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Markulinec  Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Alexová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 25; Proti: 0; Zdržel se: 0  

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/5/0115/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 



žádost spolku Basketbal Sokol Horní Počernice, pobočný spolek, o poskytnutí individuální 

dotace na podporu dlouhodobé sportovní činnosti a organizované sportovní výchovy ve výši 

200.000,- Kč a usnesení RMČ 

 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku Basketbal Sokol Horní Počernice, pobočný 

spolek, Chvalkovická 2031/47, 193 00, Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 05645450, na 

podporu dlouhodobé sportovní činnosti a organizované sportovní výchovy ve výši 200.000,- 

Kč, a to na osobní a nemateriálové náklady 

 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 

 

4) ukládá 

informovat spolek Basketbal Sokol Horní Počernice, pobočný spolek, Chvalkovická 2031/47, 

193 00, Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 05645450, o usnesení ZMČ 

 

Zodpovídá  

1. Daria Češpivová, Místostarosta     

Termín: 23.10.2019     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 se 

spolkem Basketbal Sokol Horní Počernice, pobočný spolek, Chvalkovická 2031/47, 193 00, 

Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 05645450, na podporu dlouhodobé sportovní činnosti a 

organizované sportovní výchovy 

 

Zodpovídá  

2. Daria Češpivová, Místostarosta     

Termín: 23.10.2019     

 

 
2.06 Žádost Tělovýchovné jednoty Sokol Horní Počernice o poskytnutí příspěvku na realizaci 

investičního záměru rekonstrukce podlahy tělocvičny TJ v Chvalkovické ul. 

Materiál předložila Daria Češpivová, místostarostka 

 

Jedná se o žádost Tělovýchovné jednoty Sokol Horní Počernice, Chvalkovická 2031/47, Praha 9 o 

poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 600.000,- Kč na dofinancování 

rekonstrukce podlahy tělocvičny TJ v Chvalkovické ul.  

RMČ svým usnesením číslo RMC/34/5/0618/19 ze dne 12.9.2019 souhlasila s poskytnutím finančního 

příspěvku ve výši 600 tis. Kč na realizaci investičního záměru rekonstrukce podlahy tělocvičny TJ 

v Chvalkovické ul. 

Diskuse: Ing. Čáp požádal o doplnění přiložené veřejnoprávní smlouvy následovně: 

- v čl. V. Závazky smluvních stran v odst . 3, písm. c) do kdy bude projekt přesně zrealizován; 

- v čl. VI. Uznatelný náklad v odst. 1 od kdy do kdy bude projekt realizován; 

- v čl. VIII. Zvláštní ujednání od odstoupení od smlouvy opět doplnit dobu realizace projektu. 

Ing. Wágner, Ing. Jukl 

 

Paní starostka nechala hlasovat o předloženém návrhu usnesení s variantou „A“ o poskytnutí 

finančního příspěvku ve výši 600 tis. Kč a doplněním výše uvedených požadavků Ing. Čápa do 

veřejnoprávní smlouvy: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 



Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Markulinec  Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Alexová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 23; Proti: 0; Zdržel se: 2 

Protinávrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/6/0116/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

žádost Tělovýchovné jednoty Sokol Horní Počernice o poskytnutí finančního příspěvku ve 

výši 600.000,- Kč na realizaci investičního záměru rekonstrukce podlahy tělocvičny TJ v 

Chvalkovické ul. a usnesení RMČ 

 

2) schvaluje 

poskytnutí finančního příspěvku ve výši 600.000,- Kč na realizaci investičního záměru 

rekonstrukce podlahy tělocvičny TJ v Chvalkovické ul. 

 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí investiční dotace   

 

4) ukládá 

informovat Tělovýchovnou jednotu Sokol Horní Počernice, Chvalkovická 2031/47, Praha 9 - 

Horní Počernice, 193 00, IČO: 00538647, o usnesení ZMČ 

 

Zodpovídá  

1. Daria Češpivová, Místostarosta     

Termín: 23.10.2019     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí investiční dotace s Tělovýchovnou jednotou 

Sokol Horní Počernice, Chvalkovická 2031/47, Praha 9 - Horní Počernice, 193 00, IČO: 



00538647, na realizaci investičního záměru rekonstrukce podlahy tělocvičny TJ v 

Chvalkovické ul. 

 

Zodpovídá  

2. Daria Češpivová, Místostarosta  

Termín: 23.10.2019     

 

 
18:00 hod. Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů  

 

Mgr. Naděžda Blesková, ředitelka ZŠ Spojenců pozvala všechny přítomné na slavnost 85 let školy, 

která se uskuteční v úterý 24.9.2019 od 14:00 hod. v ZŠ Spojenců. 

Dále se vyjádřila k mimoškolním aktivitám dětí a jejich financování a k výši ročního členství ve 

spolku Kickbox klub. Vyjádření upřesnila místostarostka D. Češpivová. 

 

Pan Mojžíš se zeptal na havarijní stav skály v ulici Slatiňanská. Dotazuje se, proč takto nákladná 

investice vznikla, odkud přišla expertiza na tyto práce atd. Požaduje zaslat kompletní informace vč. 

dokumentů k této investici na svůj email. Zmínil, že nebyla o této hlučné akci nikde žádná zmínka.   

Paní starostka částečně odpověděla a požádala o doplnění vedoucího OHSaI Ing. Vavrušku. Ing. 

Vavruška zašle požadované informace na sdělený email. Odpověď paní starostky doplnila paní H. M. 

Moravcová. Do diskuse se zapojil p. Vladimír Hošek s dotazem o kolik m
2
 se podle projektu jedná a 

z toho vyplývá jaká je cena za m
2
. Ing. Vavruška pošle odpověď emailem. 

 

Vyjádřil se k oddychové zóně Robotnice (lesopark), že považuje za zbytečné utrácet miliony za jeho 

realizaci. Paní starostka odpověděla. 

 

p. Švejda se vyjádřil negativně k sanaci skály v ul. Slatiňanská. Zeptal se, proč se dělá taková 

investice, když Slatiňanská ul. potřebuje investici zejména v dopravě. 

Stěžoval si na neustálý provoz v této ulici. Městská policie nekoná, nebo koná špatně. 

Paní starostka odpověděla a poděkovala za podnět.  

 

H. Čížková se jako členka komise kultury zeptala, proč o mezinárodní návštěvě partnerských měst 

nebyli informováni zastupitelé, nedostali její program, nebyli vyzváni, aby se některých akcí zúčastnili 

a dokonce, při setkání, kde se prezentovalo 20 let spolupráce, nebyla pozvána ani předsedkyně výboru, 

která tuto práci vykonávala 12 let. A požádala o vysvětlení. 

Paní starostka na dotaz odpověděla a požádala o doplnění předsedkyni komise kultury, paní A. 

Cibochovou. 

K odpovědi se vyjádřila H. M. Moravcová.  

 

Barbora Zálohová za rodinné a komunitní centrum Mumraj předala zastupitelům Výroční zprávu za r. 

2018. Poděkovala za podporu MČ Praha 20. 

Zeptala se, jak se dále pracuje s podněty občanů podaných na veřejných setkáních. Paní starostka 

odpověděla. 

 

Paní Havlínová chtěla podpořit záměr zachování cyklostezky v Tikovské ul. směrem do Klánovic. 

 

Pan Jan Brunner se opakovaně zeptal na postup prací ke zřízení přechodu pro chodce v ulici 

Mezilesí u prodejny PENNY. K této problematice proběhlo jednáni dne 3.4.2019, ze kterého 

byl pořízen zápis. Na základě tohoto jednáni byl panem Píšou předložen výboru SVJ 

Mezilesí situační výkres s úpravou komunikace před domem 2061-2070 na pěší zónu. Tuto 

úpravu projednal výbor SVJ Mezilesí a vyslovil s ní souhlas. Při setkáni s občany v rámci 

akce "Jdeme k vám do Mezilesí" byl vznesen dotaz občany na přítomného pana Píšu a pana 

Vavrušku, jak postupuje příprava této akce v souladu s přiloženým zápisem. V odpovědích 



obou se projevil značný rozpor a v podstatě bylo řečeno, že se nepostupuje nijak.  

Na dotaz odpověděla pí. Jeníková. Dále odpověděl Ing. Vavruška. Na dotaz bude 

odpovězeno písemně. 

 

Zeptal se jako člen redakční rady na článek pana Čápa, aby byl uveřejněn ve zpravodaji. Článek se 

neuveřejnil, i díky tomu, že sám p. Brunner byl proti tomu, aby byl článek zveřejněn. 

V článku se psalo, že p. Brunner byl součástí komise, která zmanipulovala výběrové řízení na výběr 

grafiky HPZ. Zeptal se, jaké má pan Čáp konkrétní důkazy, že p. Brunner výběrové řízení 

zmanipuloval.  Ing. Čáp na dotaz odpoví písemně. 

Pan Brunner požaduje veřejnou dopověď na příštím zasedání zastupitelstva. Ing. Čáp trvá na zaslání 

písemné odpovědi. 

 

Pan J. Straka se zeptal na osud Nolčova parku, a to konkrétně, jestli budou vykácené stromy 

nahrazeny novou výsadbou.  

 

Paní starostka nechala hlasovat o prodloužení doby interpelací občanů o 10 minut. 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Nepřítomen 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Markulinec  Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Nehlasoval 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Nehlasoval 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Alexová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 22; Proti: 0; Zdržel se: 0 

Interpelace občanů byly prodlouženy o 10 minut. 

 

Pan Straka upozornil na větší pohyb lidí v Nolčově parku a tím nárůst odpadků. V této souvislosti 

požádal o dohled městské policie nebo doplnění více odpadkových košů. Paní starostka odpověděla a 

předala slovo radnímu Zbyňkovi Muchovi, aby odpověď doplnil. 

 



Paní Martina Kanyzová upozornila na nedostatečnou bezpečnost okolo přechodu pro chodce křížení 

ulic Ve Žlíbku x Štveráková. Připomněla, že k tomuto přechodu byla zhruba před 6 - 7 lety podána 

petice, aby se provedly bezpečnostní opatření (osvětlení přechodu, semafor). Zeptala se, jestli se tato 

záležitost již nějak řeší a pokud ne, tak aby bylo prioritně zařazeno do plánovaných akcí. 

Odpověděl p. Zbyněk Mucha. Doplnila paní Dagmar Jeníková, z Odboru životního prostředí a 

dopravy. 

 

Paní Kanyzová vyjádřila podporu k zachování cyklostezky.  

 

Pan Zbyněk Mucha stručně vysvětlil problematiku cyklostezky. 

Paní H. M. Moravcová se vyjádřila k interpelaci paní Kanyzové ve věci provedení bezpečnostních 

opatřeních přechodu. 

 

Další z občanů se s dotazem ani podnětem nepřihlásil. Z tohoto důvodu byl tento bod ukončen a 

pokračovalo se v projednávání předložených materiálů. 

 

 

2.07 Žádost organizace LRS Chvaly, o.p.s., o individuální dotaci na projekt "Pečovatelská 

služba" 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Žádost LRS Chvaly, o.p.s., Stoliňská 920, Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí individuální dotace 

z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 40.000,- Kč na projekt „Pečovatelská služba“. 

RMČ svým usnesením číslo RMC/32/9/0601/19 ze dne 22.8.2019 souhlasila s poskytnutím dotace ve 

výši 40 tis. Kč, a to na materiálové náklady. 

Technická poznámka: Ing. Čáp navrhl, aby byla sloučena rozprava a hlasování „en bloc“ k bodům 

2.07 – 2.11 vč. 

Paní starostka nechala o tomto návrhu hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Nehlasoval 

Markulinec  Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Nepřítomen 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Alexová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 



Pro: 23; Proti: 0; Zdržel se: 0  

Návrh na sloučení rozpravy a hlasování „enbloc“  k bodům 2.07 – 2.11 vč. byl schválen. 

 

Paní starostka postupně provedla předloženými body. Do diskuse se k předloženým bodům nikdo 

nepřihlásil.  

Paní starostka nechala hlasovat o předložených usneseních ve variantě „A“ bodů 2.07 – 2.11 vč.: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Markulinec Moravcová Hana Šance p.P Nehlasoval 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Alexová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 24; Proti: 0; Zdržel se: 0  

Usnesení k bodům 2.07 – 2.11 vč. byla přijata. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/7/0117/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

žádost organizace LRS Chvaly, o.p.s., o individuální dotaci na projekt "Pečovatelská služba" 

ve výši 40.000,- Kč a usnesení RMČ 

 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 organizaci LRS Chvaly, o.p.s., na projekt 

"Pečovatelská služba" ve výši 40.000,- Kč, a to na materiálové náklady 

 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 

 

4) ukládá 

informovat organizaci LRS Chvaly, o.p.s., se sídlem Stoliňská 920/41, Praha 9 - Horní 

Počernice, 193 00, IČO: 24805807, o usnesení ZMČ 

 

Zodpovídá  



1. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 23.10.2019     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 

s organizací LRS Chvaly, o.p.s., se sídlem Stoliňská 920/41, Praha 9 - Horní Počernice, 193 

00, IČO: 24805807, na projekt "Pečovatelská služba" 

 

Zodpovídá  

2. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 23.10.2019     

 

 
2.08  Žádost organizace LRS Chvaly, o.p.s., o individuální dotaci na projekt "Terénní 

zdravotním péče při LRS Chvaly" 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

Jedná se o žádost LRS Chvaly, o.p.s., Stoliňská 920, Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí 

individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 50.000,- Kč na projekt „Terénní zdravotní péče 

při LRS Chvaly“. 

RMČ svým usnesením číslo RMC/32/10/0602/19 ze dne 22.8.2019 souhlasila s poskytnutím dotace ve 

výši 25 tis. Kč, a to na materiálové a nemateriálové náklady. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/8/0118/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

žádost organizace LRS Chvaly, o.p.s., o individuální dotaci na projekt "Terénní zdravotní 

péče při LRS Chvaly" ve výši 50.000,- Kč a usnesení RMČ 

 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 organizaci LRS Chvaly, o.p.s., na projekt "Terénní 

zdravotní péče při LRS Chvaly" ve výši 25.000,- Kč, a to na materiálové a nemateriálové 

náklady 

 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 

 

4) ukládá 

informovat organizaci LRS Chvaly, o.p.s., se sídlem Stoliňská 920/41, Praha 9 - Horní 

Počernice, 193 00, IČO: 24805807, o usnesení ZMČ 

 

Zodpovídá  

1. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 23.10.2019     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 

s organizací LRS Chvaly, o.p.s., se sídlem Stoliňská 920/41, Praha 9 - Horní Počernice, 193 

00, IČO: 24805807, na projekt "Terénní zdravotní péče při LRS Chvaly" 

 

Zodpovídá  



2. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 23.10.2019     

 

 

Usnesení - (Pro: 24, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: ) 

 
2.09  Žádost organizace LRS Chvaly, o.p.s., o individuální dotaci na projekt "Následná 

rehabilitační péče v LRS Chvaly" 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Jedná se o žádost LRS Chvaly, o.p.s., Stoliňská 920, Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí 

individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 50.000,- Kč na projekt „Terénní zdravotní péče 

při LRS Chvaly“. 

RMČ svým usnesením číslo RMC/32/10/0602/19 ze dne 22.8.2019 souhlasila s poskytnutím dotace ve 

výši 25 tis. Kč, a to na materiálové a nemateriálové náklady. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/9/0119/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

žádost organizace LRS Chvaly, o.p.s., o individuální dotaci na projekt "Následná rehabilitační 

péče v LRS Chvaly" ve výši 100.000,- Kč a usnesení RMČ 

 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 organizaci LRS Chvaly, o.p.s., na projekt 

"Následná rehabilitační péče v LRS Chvaly" ve výši 100.000,- Kč, a to na nemateriálové 

náklady 

 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 

 

4) ukládá 

informovat organizaci LRS Chvaly, o.p.s., se sídlem Stoliňská 920/41, Praha 9 - Horní 

Počernice, 193 00, IČO: 24805807, o usnesení ZMČ 

 

Zodpovídá  

1. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 23.10.2019     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 s 

organizací LRS Chvaly, o.p.s., se sídlem Stoliňská 920/41, Praha 9 - Horní Počernice, 193 00, 

IČO: 24805807, na projekt "Následná rehabilitační péče v LRS Chvaly" 

 

Zodpovídá  

2. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 23.10.2019     

 

Usnesení - (Pro: 24, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: ) 

 
2.10  Žádost Diakonie Církve bratrské o poskytnutí individuální dotace na podporu domova pro 

seniory Bethesda 



Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Jedná se o žádost Diakonie Církve bratrské, Koněvova 151/24, Praha 3 o poskytnutí individuální 

dotace z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 50.000,- Kč na podporu domova pro seniory Bethesda. 

RMČ svým usnesením číslo RMC/32/12/0604/19 ze dne 22.8.2019 souhlasila s poskytnutím dotace ve 

výši 50 tis. Kč, a to na nemateriálové náklady. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/10/0120/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

žádost Diakonie Církve bratrské o individuální dotaci na podporu domova pro seniory 

Bethesda v roce 2019 ve výši 50.000,- Kč a usnesení RMČ 

 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 Diakonii Církve bratrské, se sídlem Koněvova 

151/24, 130 00, Praha 3, IČ: 452 50 855, na podporu domova pro seniory Bethesda v roce 

2019 ve výši 50.000,- Kč, a to na nemateriálové náklady 

 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 

 

4) ukládá 

informovat Diakonii Církve bratrské, se sídlem Koněvova 151/24, 130 00, Praha 3, IČ: 452 50 

855, o usnesení ZMČ 

 

Zodpovídá  

1. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 23.10.2019     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 

s Diakonií Církve bratrské, se sídlem Koněvova 151/24, 130 00, Praha 3, IČ: 452 50 855, na 

podporu domova pro seniory Bethesda 

 

Zodpovídá  

2. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 23.10.2019     

 

Usnesení - (Pro: 24, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: ) 

 
2.11  Žádost Diakonie Církve bratrské o poskytnutí individuální dotace na podporu Chráněného 

bydlení na Xaverově 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Jedná se o žádost Diakonie Církve bratrské, Koněvova 151/24, Praha 3 o poskytnutí individuální 

dotace z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 50.000,- Kč na podporu Chráněného bydlení na Xaverově. 

RMČ svým usnesením číslo RMC/32/13/0605/19 ze dne 22.8.2019 souhlasila s poskytnutím dotace ve 

výši 50 tis. Kč, a to na materiálové a nemateriálové náklady. 

 



Usnesení číslo: ZMC/6/11/0121/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

Žádost Diakonie Církve bratrské o individuální dotaci na podporu Chráněného bydlení na 

Xaverově v roce 2019 ve výši 50.000,- Kč a usnesení RMČ 

 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 Diakonii Církve bratrské, se sídlem Koněvova 

151/24, 130 00, Praha 3, IČ: 452 50 855, na podporu Chráněného bydlení na Xaverově v roce 

2019 ve výši 50.000,- Kč, a to na materiálové a nemateriálové náklady 

 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 

 

4) ukládá 

informovat Diakonii Církve bratrské, se sídlem Koněvova 151/24, 130 00, Praha 3, IČ: 452 50 

855, o usnesení ZMČ 

 

Zodpovídá  

1. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 23.10.2019     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 s 

Diakonií Církve bratrské, se sídlem Koněvova 151/24, 130 00, Praha 3, IČ: 452 50 855, na 

podporu Chráněného bydlení na Xaverově 

 

Zodpovídá  

2. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 23.10.2019     

 

Usnesení - (Pro: 24, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: ) 

 
2.12  Vyhrazení si pravomoci schvalovat program pro poskytování dotací nebo návratných 

finančních výpomocí a zásad pro poskytování "individuální" dotace zastupitelstvem městské 

části Praha 20 

Materiál předložil Ing. Vilém Čáp, zastupitel 

 

Ing. Čáp provedl přítomné předloženým materiálem. 

Diskuse: Ing. Jukl, D. Češpivová, J. Šebek 

Po ukončení rozpravy přečetl Ing. Čáp návrh na usnesení. 

 

Paní starostka nechala o předloženém usnesení hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 



Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Markulinec Moravcová Hana Šance p. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Zdržel se 

Bc. Růžička Petr Šance p. Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Zdržel se 

Alexová Eva Šance p. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Zdržel se 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p. Pro 

Pro: 19; Proti: 0; Zdržel se: 6  

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/30/0138/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) si vyhrazuje schvalovat 

a) program pro poskytování dotací nebo návratných finančních výpomocí (dle ustanovení § 

10c zákona č. 250/2000 Sb. zákona o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů) z rozpočtu 

městské části Praha 20 

a 

b) zásady pro poskytování "individuální" dotace z rozpočtu městské části Praha 20 ve své 

kompetenci 

 

 
2.13  Úprava podnětu na pořízení změny územního plánu v k.ú. Horní Počernice - přeložení 

plochy DU (urbanisticky významné plochy a dopravní spojení) při komunikaci K Berance, a to v 

rozsahu od ul. Ve Žlíbku až po ul. K Odpočinku, a vymezení plochy 

Materiál předložila Karla Polydorová, radní 

 

Paní starostka předala slovo Ing. Richardu Měšťanovi, vedoucímu Odboru výstavby a územního 

rozvoje, aby provedl přítomné předloženým materiálem. 

Jedná se o územní řešení lokality ulice K Berance, a to formou podnětu na změnu územního plánu. 

Návrh na změnu územního plánu by představoval de facto radikálnější verzi změny územního plánu č. 

2872/00 „přeložka komunikace K Berance podle původního konceptu územního plánu jižním 

směrem“ (viz obr. 1), kdy podnět na tuto změnu byl podán městskou částí Praha 20 28.6.2013 a jejíž 

pořízení bylo schváleno usneseními ZHMP č. 39/9 ze dne 29.5.2014 a č. 40/2 ze dne 19.6.2014. V 

současnosti je změna č. 2872/00 ve fázi schváleného zadání, kdy pro další projednání je vyžadováno 

zpracování ověřovací studie. Cílem změny č. 2872/00 bylo odklonění komunikace K Berance v 

dostatečné vzdálenosti od stávající zástavby podle původního konceptu územního plánu. Tedy vézt 

stopu komunikace mimo území vymezené plochou "ZMK - zeleň městská a krajinná" výhradně pro 

zeleň a odvézt případnou novou autobusovou linku PID (uvažovanou pro záměr Beranka I) a 

převážnou část dopravy mimo klidový charakter zástavby novou, k tomu účelu navrženou komunikací 

vymezenou funkční plochou DU (urbanisticky významné plochy a dopravní spojení). Oproti tomu 

primárním cílem aktuálního návrhu podnětu na změnu územního plánu je ochrana stávajícího 



charakteru cyklostezky v ul. K Berance, tedy jakožto samostatné cyklostezky, rekreačního charakteru, 

vedené v rámci plochy zeleně (výhledově parkově upravenou zelení).  

  

Diskuse: Ing. arch. Karhanová, Ing. Jukl, H. M. Moravcová, Z. Mucha, Bc. J. Kočí ml., K. 

Polydorová, R. Stára, Mgr. Štrobová, Ing. Wágner, Bc. Liška 

 

Po rozsáhlé diskusi nechala paní starostka hlasovat o předloženém návrhu usnesení v následujícím 

znění: 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

1) bere na vědomí 

souhlasné stanovisko Rady městské části Praha 20  

 k úpravě podnětu na pořízení změny územního plánu v k.ú. Horní Počernice - přeložení 

plochy DU (urbanisticky významné plochy a dopravní spojení) při komunikaci K Berance, a 

to v rozsahu od ul. Ve Žlíbku až po ul. K Odpočinku, a vymezení plochy zeleně na místo 

stávající plochy DU 

 k zpětvzetí podání podnětu na pořízení změny územního plánu č. Z 2872/00 - "Přeložka 

komunikace K Berance podle původního konceptu územního plánu jižním směrem", jehož 

podání bylo schváleno základě usnesení ZMČ P20 č. 20/3.8/13 ze dne 28.6.2013, a to za 

podmínky, že pořizování změny Z 2872/00 nebude ukončeno, dokud nebude ZHMP 

schváleno pořízení změny územního plánu podle prvního odstavce 

 

2) schvaluje 

úpravu podnětu na pořízení změny územního plánu v k.ú. Horní Počernice spočívající v přeložení 

plochy DU (urbanisticky významné plochy a dopravní spojení) při komunikaci K Berance, a to v 

rozsahu od ul. Ve Žlíbku až po ul. K Odpočinku, a dále spočívající ve vymezení plochy zeleně na 

místo stávající plochy DU 

 

3) schvaluje 

zpětvzetí podání podnětu na pořízení změny územního plánu č. Z 2872/00 - "Přeložka komunikace K 

Berance podle původního konceptu územního plánu jižním směrem", jehož podání bylo schváleno 

základě usnesení ZMČ P20 č. 20/3.8/13 ze dne 28.6.2013, a to za podmínky, že pořizování změny Z 

2872/00 nebude ukončeno, dokud nebude ZHMP schváleno pořízení změny územního plánu podle 

tohoto usnesení 

 

4) ukládá 

předat upravený podnět na změnu územního plánu hl. m. Prahy spolu se zpětvzetím podnětu na 

změnu  č. Z 2872/00 a spolu s tímto usnesením ZMČ Praha 20 pořizovateli územně plánovací 

dokumentace pro území hl. m. Prahy, Odboru územního rozvoje MHMP 

 

Zodpovídá  

1. Karla Polydorová, Člen rady  

Termín: 27.09.2019     

 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Proti 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Proti 

Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Proti 



Bc. Liška Ivan ODS Proti 

Mgr. Měšťan Petr ODS Proti 

Markulinec Moravcová Hana Šance p.P Proti 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Proti 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Proti 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Alexová Eva Šance p.P Proti 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Proti 

Pro: 12; Proti: 10; Zdržel se: 3 

Usnesení nebylo přijato. 

 

 
2.14  Vyjádření k podnětu na změnu územního plánu při ul. Božanovská na pozemcích parc. č. 

4398/2, 4398/3, 4398/4 a 4398/6 v k.ú. Horní Počernice 

Materiál předložila Karla Polydorová, radní 

 

Paní starostka předala slovo Ing. Richardu Měšťanovi, vedoucímu Odboru výstavby a územního 

rozvoje, aby provedl přítomné předloženým materiálem. 

Jedná se o podání podnětu na změnu územního plánu hl. m. Prahy na pozemcích parc. č. 4398/2, 

4398/3, 4398/4 a 4398/6 v k.ú. Horní Počernice vlastníky pozemků XXXXXXXXXXXXXXXXXXX 

spočívajícího ve změně využití z nezastavitelné plochy ZMK - zeleň městská a krajinná na 

nezastavitelnou plochu PS - sady, zahrady a vinice. 

 

Diskuse: H. M. Moravcová, K. Polydorová, Ing. arch. Karhanová, Ing. Jukl 

 

Po ukončení rozpravy přečetla paní starostka předložený návrh na usnesení a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Zdržel se 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Zdržel se 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS Proti 

Mgr. Měšťan Petr ODS Zdržel se 

Markulinec Moravcová Hana Šance p.P Zdržel se 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Zdržel se 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Zdržel se 

Šebek Jiří HOP Pro 



Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Alexová Eva Šance p.P Zdržel se 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Zdržel se 

Pro: 15; Proti: 1; Zdržel se: 9 (Pozn. Mgr. Cibochová hlasovala zvednutím ruky „Pro“ návrh) 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/13/0122/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

nesouhlasné stanovisko Rady městské části Praha 20 k podnětu na změnu územního plánu na 

pozemcích parc. č. 4398/2, 4398/3, 4398/4 a 4398/6 v k.ú. Horní Počernice spočívajícího ve 

změně využití z nezastavitelné plochy ZMK - zeleň městská a krajinná na nezastavitelnou 

plochu PS - sady, zahrady a vinice a ve zrušení vymezeného celoměstského systému zeleně na 

předmětných pozemcích 

 

2) nesouhlasí 

s podnětem na změnu územního plánu na pozemcích parc. č. 4398/2, 4398/3, 4398/4 a 4398/6 

v k.ú. Horní Počernice spočívajícího ve změně využití z nezastavitelné plochy ZMK - zeleň 

městská a krajinná na nezastavitelnou plochu PS - sady, zahrady a vinice a ve zrušení 

vymezeného celoměstského systému zeleně na předmětných pozemcích, a to z důvodu úbytku 

veřejné a veřejně přístupné zeleně ve městě 

 

3) ukládá 

předat podnět na změnu územního plánu hl. m. Prahy spolu se stanoviskem ZMČ Praha 20 

pořizovateli územně plánovací dokumentace pro území hl. m. Prahy, Odboru územního 

rozvoje MHMP 

 

Zodpovídá  

1. Karla Polydorová, Člen rady  

Termín: 27.09.2019     

 
2.15  Vyjádření k podnětu PRAGORENTu na změnu územního plánu při ul. F. V. Veselého v 

k.ú. Horní Počernice 

Materiál předložila Karla Polydorová, radní 

 

Paní starostka předala slovo Ing. Richardu Měšťanovi, vedoucímu Odboru výstavby a územního 

rozvoje, aby provedl přítomné předloženým materiálem. 

Jedná se o podání podnětu na změnu územního plánu hl. m. Prahy na pozemcích parc. č. 4036/184, 

4036/121, 4036/117, 4036/51 v k.ú. Horní Počernice, spočívajícího ve změně využití z nezastavitelné 

plochy IZ - izolační zeleň a zastavitelné plochy VN - nerušící výroby a služeb na zastavitelnou plochu 

VS - výroby, skladování a distribuce. 

 

Diskuse: H. M. Moravcová 

 

Po ukončení rozpravy přečetla paní starostka předložený návrh na usnesení a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana ANO 2011 Pro 



Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Zdržel se 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Zdržel se 

Mgr. Měšťan Petr ODS Zdržel se 

Markulinec Moravcová Hana Šance p.P Zdržel se 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Nehlasoval 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Zdržel se 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Alexová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Zdržel se 

Pro: 18; Proti: 0; Zdržel se: 6  

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/14/0123/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

nesouhlasné stanovisko Rady městské části Praha 20 k podnětu spol. PRAGORENT na 

změnu územního plánu na pozemcích parc. č. 4036/184, 4036/121, 4036/117, 4036/51 v k.ú. 

Horní Počernice, spočívajícího ve změně využití z nezastavitelné plochy IZ - izolační zeleň a 

zastavitelné plochy VN - nerušící výroby a služeb na zastavitelnou plochu VS - výroby, 

skladování a distribuce 

 

2) nesouhlasí 

s podnětem spol. PRAGORENT investiční fond s proměnným základním kapitálem, a.s. na 

změnu územního plánu na pozemcích parc. č. 4036/184, 4036/121, 4036/117, 4036/51 v k.ú. 

Horní Počernice, spočívajícího ve změně využití z nezastavitelné plochy IZ - izolační zeleň a 

zastavitelné plochy VN - nerušící výroby a služeb na zastavitelnou plochu VS - výroby, 

skladování a distribuce, a to z následujících důvodů: 

 rozpor s Deklarací podmínek rozvoje MČ Praha 20, kde je v bodě 1 uvedena zásada: 

„Nerozšiřovat zastavitelné plochy do volné krajiny nad rámec současných 

rozvojových ploch daných platným ÚP hl.m. Prahy ke dni 1.1.2015“; 

 průmyslový areál je v současné době zanedbaný a je třeba ho řešit koncepčně jako 

celek. 

 

3) ukládá 

předat podnět na změnu územního plánu hl. m. Prahy spolu se stanoviskem ZMČ Praha 20 

pořizovateli územně plánovací dokumentace pro území hl. m. Prahy, Odboru územního 

rozvoje MHMP 

 

Zodpovídá  

1. Karla Polydorová, Člen rady  



Termín: 27.09.2019     

 

 
2.16  Návrh systému peněžitých plnění poskytovaných fyzickým osobám, které nejsou členy 

Zastupitelstva městské části Praha 20, za výkon funkce členů výborů Zastupitelstva městské 

části Praha 20 a komisí Rady městské části Praha 20 

Materiál předložil Mgr. Jiří Beneda, místostarosta 

 

Jedná se o návrh na odměňování fyzických osob, které nejsou členy ZMČ Praha 20 za výkon funkce 

členů výborů ZMČ a Komisí RMČ Praha 20. 

V současné době je v komisích a výborech 67 osob – nezastupitelů. Dle ustanovení § 89, odst. 1, písm. 

q) zákona č. 131/2000 Sb., o hl. m. Praze, ve znění pozdějších předpisů je zastupitelstvu městské části 

vyhrazeno kromě jiného rozhodovat o peněžitých plněních poskytovaných fyzickým osobám, které 

nejsou členy zastupitelstva městské části, za výkon funkce členů výborů zastupitelstva městské části, 

komisí rady městské části a zvláštních orgánů městské části. Dle stanoviska MVČR není možné 

odměňovat členy výborů a komisí, jež nejsou členy zastupitelstva, prostřednictvím některé z dohod o 

pracích konaných mimo pracovní poměr, neboť člen výboru nebo komise vykonává veřejnou funkci 

založenou volbou příslušným orgánem obce.   

 

Diskuse: Ing. Čáp, Mgr. Beneda, R. Stára 

Ing. Čáp požádal o kontrolu soupisu členů. 

Po ukončení rozpravy přečetla paní starostka předložený návrh na usnesení a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Markulinec Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Alexová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 25; Proti: 0; Zdržel se: 0  

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/15/0124/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 



fyzickým osobám, které nejsou členy Zastupitelstva městské části Praha 20: 

 peněžité plnění v maximální výši 2000,- Kč/rok/ za výkon funkce člena/členky 

výboru ZMČ Praha 20 a komise RMČ Praha 20 v kalendářním roce za práci při 

zasedání výboru Zastupitelstva městské části Praha 20 nebo komise Rady městské 

části Praha 20, dle aktivní účasti v komisi/výboru, kdy účast nebude nižší než 50% 

 peněžité plnění v maximální výši 2999,- Kč/rok/ za výkon funkce 

předsedy/předsedkyně komise Rady městské části Praha 20 v kalendářním roce za 

práci při zasedání komise Rady městské části Praha 20, jehož se zúčastní; kdy účast 

nebude nižší než 50% 

 že jediným závazným podkladem pro výplatu peněžitého plnění za příslušný 

kalendářní rok bude minimálně 50% účast/rok na zasedání výboru Zastupitelstva 

městské části Praha 20 nebo komise Rady městské části Praha 20, kterou 

tajemník/tajemnice výboru Zastupitelstva městské části Praha 20 nebo komise Rady 

městské části Praha 20, na základě prezenční listiny doloží a RMČ předá návrh výše 

peněžitého plnění ke schválení nejpozději na posledním ZMČ v kalendářním roce; 

 

 

2) ukládá 

zajistit peněžité plnění fyzickým osobám, které nejsou členy Zastupitelstva městské části 

Praha 20 za výkon funkce člena/členky, předsedy/předsedkyně výboru ZMČ Praha 20 

a komise RMČ Praha 20 za práci při zasedání výboru Zastupitelstva městské části Praha 20 

nebo komise Rady městské části Praha 20 ve výplatním termínu za prosinec 

 

Zodpovídá  

1. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 15.01.2020     

 

 
2.17  Rezignace člena kontrolního výboru ZMČ Praha 20 a volba nového člena kontrolního 

výboru ZMČ Praha 20 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Dne 15. 7. 2019 byla Městské části Praha 20 doručena rezignace člena kontrolního výboru ZMČ Praha 

20 (dále jen „ KV“)  Ing. Milana Heriana, a to na členství v KV. Z tohoto důvodu je nutné, aby byl KV 

doplněn o nového člena. Volba nového člena KV, a to Blanky Horké. Jmenovaná již v KV v minulosti 

pracovala a má rovněž praxi v auditorské činnosti ve vztahu k ÚSC. S volbou jmenovaná souhlasí. 

 

Diskuse: H. M. Moravcová, Ing. Herian 

 

Po ukončení rozpravy přečetla paní starostka předložený návrh na usnesení a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Markulinec Moravcová Hana Šance p.P Zdržel se 



Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Alexová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Zdržel se 

Pro: 23; Proti: 0; Zdržel se: 2 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/16/0125/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

rezignaci Ing. Milana Heriana na členství v kontrolním výboru ZMČ Praha 20 ke dni 15. 7. 

2019 

 

2) volí 

členem kontrolního výboru ZMČ Praha 20 Mgr. Blanku Horkou 

 

3) ukládá 

informovat Mgr. Blanku Horkou o jejím zvolení členem kontrolního výboru ZMČ Praha 20 

 

Zodpovídá  

1. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 30.09.2019     

 

 
2.18  Návrh nového jednacího řádu ZMČ Praha 20 

Materiál předložil Mgr. Jiří Beneda, místostarosta 

 

Rada městské části Praha 20 svým usnesením č. RMC/2/22/0042/18 ze dne 29.11.2018 uložila ÚMČ 

Praha 20 připravit novely jednacích řádů orgánů MČ Praha 20 a předložit k projednání návrhovému 

výboru ZMČ Praha 20 a s jeho stanoviskem předložit Radě MČ Praha 20 k projednání. Toto usnesení 

bylo usnesením Rady městské části Praha 20 číslo RMC/8/10/0089/19 revokováno, když revokace 

spočívala v posunutí termínu do 14.3.2019. Dne 12.9.2019 přijala Rada usnesení číslo 

RMC/34/39/0647/19, které revokovalo výše uvedené usnesení Rady městské části Praha 20 číslo 

RMC/8/10/0089/19. Revokace spočívala ve zrušení vyhotovení novelizace jednacího řádu pro RMČ. 

ZMČ nepřijalo (hlasováním) v otázce novelizace jednacích řádů orgánů městské části žádné usnesení, 

ani neuložilo žádnou povinnost. Pouze vzalo na vědomí informaci o podnětu hnutí Šance pro 

Počernice k doplnění jednacího řádu zastupitelstva městské části Praha 20 a usnesení Rady městské 

části Praha 20 č. RMC/2/22/0042/18 ze dne 29.11.2018.  

Původní návrh jednacího řádu ZMČ byl zpracován tehdejší zástupkyní tajemníka (Ing. Brzkovskou) a 

byl zaslán i konzultován s návrhovým výborem, když návrhový výbor měl k němu připomínky. 

Následně byl tento návrh (Ing. Brzkovské) přepracován. Přepracovaný, resp. nový jednací řád ZMČ 

nereflektoval zcela připomínky návrhového výboru, neboť se s nimi vedení městské části neztotožnilo. 

Důvodem pro nezapracování podnětů zastupitelky paní Moravcové, resp. hnutí Šance pro Počernice 

bylo to, že by docházelo k zatížení ÚMČ, neboť ÚMČ by musel nejen organizačně a administrativně 



zajišťovat práci zastupitelských klubů, když tyto kluby nemají oporu v zákoně a právně vůbec 

neexistují. Rovněž je potřeba zdůraznit, že mít jednací řád ZMČ není zřejmě povinností (odborná 

veřejnost se k tomuto přiklání) a jeho obsah je otázkou spíše politickou než právní.   

 

Diskuse: Ing. Čáp předložil protinávrh a to vyřadit body 1) a 2) a uložit návrhovému výboru ZMČ 

Praha 20 projednat předložený návrh jednacího řádu ZMČ Praha 20 a výsledky tohoto jednání 

předložit na nejbližším řádném zasedání ZMČ Praha 

Do diskuse se dále přihlásili: 

Mgr. Arnošt – vedoucí Kanceláře úřadu, H. M. Moravcová, Mgr. Beneda, K. Polydorová, Ing. Jukl, 

Mgr. Štrobová, Bc. Liška, Ing. Wágner 

 

Po ukončení rozpravy přečetl Ing. Čáp svůj protinávrh a paní starostka nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Zdržel se 

Hájková Jana ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Markulinec Moravcová Hana Šance p. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p. Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Zdržel se 

Alexová Eva Šance p. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Proti 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p. Pro 

Pro: 16; Proti: 1; Zdržel se: 8 

Protinávrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/17/0126/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) ukládá 

návrhovému výboru ZMČ Praha 20 projednat předložený návrh jednacího řádu ZMČ Praha 20 a 

výsledky tohoto jednání předložit na nejbližším řádném zasedání ZMČ Praha 

 

Zodpovídá  



1. Vilém Čáp, Člen zastupitelstva  

Termín: 09.12.2019     

 

 
 

III. Majetkoprávní kroky 

3.01  Prodej pozemku parc. č. 4413/9 o výměře 261 m2 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Paní starostka předala slovo Ing. Zdeňku Vavruškovi, vedoucímu Odboru hospodářské správy a 

investic, aby provedl přítomné předloženým materiálem. 

Na základě usnesení č. RMC/34/18/0629/19 ze dne 12. 9. 2019 je ZMČ předkládán k vyjádření prodej 

pozemku parc. č. 4413/9, o výměře 261 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – jiná 

plocha (dále jen „pozemek“), odděleného od pozemku KN parc. č. 4413/1, vše v k. ú. Horní Počernice, 

obec Praha, na základě geometrického plánu č. 5546-104/2019, organizaci JUNÁK – český skaut, 

středisko Oheň Horní Počernice, z.s. (dále jen „Junák), za dohodnutou kupní cenu ve výši 652.500,- 

Kč bez DPH, tj. 2.500,- Kč/m2. K této ceně bude připočtena DPH ve výši 137.025,- Kč. Celková 

kupní cena včetně DPH činí 789.525,- Kč. 

 

Diskuse: H. M. Moravcová, Mgr. Skalický 

 

Po ukončení rozpravy přečetla paní starostka předložený návrh na usnesení a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Nehlasoval 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Nehlasoval 

Markulinec Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Alexová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 23; Proti: 0; Zdržel se: 0 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/18/0127/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 



 

1) schvaluje 

- prodej pozemku parc. č. 4413/9, o výměře 261 m
2
, odděleného od pozemku KN parc. č. 

4413/1, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – jiná plocha, vše v k. ú. Horní 

Počernice, obec Praha na základě geometrického plánu č. 5546-104/2019, za kupní cenu ve 

výši 2.500,- Kč/m2, tj. celkem 789.525,- Kč včetně DPH, organizaci Junák – český skaut, 

středisko Oheň Horní Počernice, z. s., za účelem vybudování zázemí pro činnost organizace 

- uzavření kupní smlouvy s organizací Junák – český skaut, středisko Oheň Horní 

Počernice, z. s. 

 

2) ukládá 

zajistit uzavření kupní smlouvy s organizací Junák – český skaut, středisko Oheň Horní 

Počernice, z. s. 

 

Zodpovídá  

1. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 31.10.2019     

 

 
3.02  Záměr svěření pozemku KN parc. č. 4454/18 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha do 

svěřené správy MČ Praha 20 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Paní starostka předala slovo Ing. Zdeňku Vavruškovi, vedoucímu Odboru hospodářské správy a 

investic, aby provedl přítomné předloženým materiálem. 

Usnesením č. ZMC/5/21/0101/19 ze dne 24. 6. 2019 uložilo Zastupitelstvo Radě MČ Praha 20 

připravit na příští zasedání ZMČ Praha 20, tj. 23. 9. 2019, návrh na získání pozemku parc. č. 4454/18 

v k. ú. Horní Počernice do svěřené správy Městské části Praha 20, a to včetně informace, jakým 

způsobem by MČ Praha 20 chtěla tento pozemek využít. 

 

Diskuse: Ing. Čáp navrhl dopracovat tento materiál s doplněním, jakým způsobem by MČ Praha 20 

chtěla tento pozemek využít a předložit tento materiál na příštím řádném zasedání ZMČ Praha 20 

H. M. Moravcová, V. Hošek 

 

Ing. Čáp přečetl svůj protinávrh v následujícím znění: „ZMČ Praha 20 ukládá MČ Praha 20 předložit 

tento materiál na příštím řádném zasedání ZMČ Praha 20 a žádá Komisi majetku RMČ Praha 20, aby 

tento materiál projednala „  

 

Paní starostka nechala hlasovat o protinávrhu Ing, Čápa: 

 

Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Zdržel se 

Hájková Jana ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 



Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Markulinec Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Zdržel se 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Zdržel se 

Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Zdržel se 

Alexová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Zdržel se 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 14; Proti: 0; Zdržel se: 11 

Protinávrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/19/0128/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) ukládá 

MČ Praha 20 předložit tento materiál na příštím řádném zasedání ZMČ Praha 20 a žádá 

Komisi majetku RMČ Praha 20, aby tento materiál projednala  

 

Zodpovídá  

1. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 9.12.2019     

 
IV. Ekonomické materiály 

 

Paní starostka požádala předsedu finančního výboru, pana Richarda Stáru jaké stanovisko 

k předloženým ekonomickým materiálům zaujal finanční výbor ZMČ Praha 20.  

Pan Richard Stára informoval, že Finanční výbor projednal všechny předložené ekonomické materiály 

a konstatoval, že k některým věcem měli připomínky a konstatovali, že FV doporučuje ZMČ Praha 20 

tyto materiály ke schválení. 

Zeptal se, jestli všechny odbory úřadu předali požadavky na rozpočet r. 2020. 

 

4.01 Návratná finanční výpomoc pro neziskovou organizaci Neposeda,z.ú. v částce 100.000,-Kč 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Mgr. Jana Hamplová, ředitelka Neposeda,z.ú. požádala o návratnou finanční výpomoc ve výši 

100.000,- Kč  

Vzhledem ke způsobu financování sociálních služeb v ČR se dostává nezisková organizace 

Neposeda,z.ú. každoročně do nepříjemné situace. Finance z přidělených dotací musí vyčerpat vždy do 

konce kalendářního roku, ale přidělené dotace na nový rok obdrží nejdříve v měsíci dubnu. Proto 

začátkem roku je ohrožena sama existence organizace s dvacetiletou tradicí. Daný problém může 

vyřešit návratná finanční výpomoc, která pomůže překlenout první měsíce a ze které budou hrazeny 

mzdy zaměstnanců v období leden až březen. Návratná finanční výpomoc bude splacena nejpozději do 

konce června. 

 



Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Paní starostka přečetla předložený návrh na usnesení s variantou „A“ a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Nehlasoval 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Proti 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Markulinec Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Nehlasoval 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Alexová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 22; Proti: 1; Zdržel se: 0 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/20/0129/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

žádost  ředitelky neziskové organizace Neposeda,z.ú. Mgr. Jany Hamplové o poskytnutí 

návratné finanční výpomoci v částce 100.000,- Kč a návrh veřejnoprávní smlouvy 

 

2) schvaluje 

poskytnutí návratné finanční výpomoci organizaci Neposeda,z.ú. v částce 100.000,- Kč a 

návrh veřejnoprávní smlouvy 

 

Zodpovídá  

4. Odbor ekonomický  

Termín: 11.10.2019     

 

3) ukládá 

informovat ředitelku organizace Neposeda,z.ú. Mgr. Janu Hamplovou o schválení poskytnutí 

návratné finanční výpomoci v částce 100.000,- Kč a uzavřít s neziskovou organizací 

Neposeda,z.ú. veřejnoprávní smlouvu 

 

 
Ve 20:56 hod. odešel ze zasedání pan Zbyněk Mucha. 



 

Technická poznámka: Ing. Čáp procedurálně navrhl sloučit rozpravu k předloženým bodům 4.02, 

4.03, 4.04, 5.01, 7.01, 7.02, 7.03 a 7.04 

 

Paní starostka nechala hlasovat o procedurálním návrhu Ing. Čápa na sloučení rozpravy k bodům 4.02, 

4.03, 4.04, 5.01, 7.01, 7.02, 7.03 a 7.04: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Nehlasoval 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Nehlasoval 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Markulinec Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Nepřítomen 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Alexová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 22; Proti: 0; Zdržel se: 0 

Návrh byl schválen. 

 

Paní starostka otevřela rozpravu k bodům 4.02, 4.03, 4.04, 5.01, 7.01, 7.02, 7.03 a 7.04. 

 

4.02  Informace o rozpočtových opatřeních č. 59 až 91 schválených Radou MČ Praha 20 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

RMČ na základě svého zmocnění schválila rozpočtové opatření, které předkládá ZMČ pro informaci. 

Jedná se o rozpočtová opatření č. 59 - 91. 

 

Diskuse: H. M. Moravcová, Ing. Vavruška – vedoucí OHSaI 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/21/0130/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informace o rozpočtových opatřeních č. 59 až 91 schválených Radou MČ Praha 20 



 

 
4.03  Informace o plnění rozpočtu MČ Praha 20 za 1. pololetí roku 2019 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

V období od 1. ledna 2019 do 4. března 2019 hospodařila městská část Praha 20 podle rozpočtového 

provizoria, které bylo schválené usnesením č. Usn  ZMC/2/12/0038/2018 Zastupitelstva městské části 

Praha 20 ze dne 10. prosince 2018. Dne 4. března 2019 schválilo Zastupitelstvo městské části Praha 20 

svým usnesením č. Usn ZMC/3/1/0046/2019 Rozpočet městské části Praha 20 na rok 2019.  

   

K  30. červnu   2019   vykázala   městská  část  Praha 20  příjmy (před konsolidací)  ve  výši 90 833 

tis.  Kč,    tj.   55,29 %   schváleného   rozpočtu   a   45,28 %    rozpočtu  po  změnách a výdaje (před 

konsolidací) ve výši 84 020 tis. Kč, tj. 34,44 % schváleného a 27,19 % rozpočtu po změnách na rok 

2019. Bylo tedy dosaženo převahy příjmů nad výdaji ve   výši 6 813  tis.   Kč, což vypovídá o 

hospodárném využívání finančních prostředků ve sledovaném období.     U daňových příjmů nebyla 

naplněna alikvotní část rozpočtu (9,64 %). Důvodem je hlavně nízké inkaso daně z majetku (0,84 %). 

Správní poplatky byly plněny na 43,81 % rozpočtu. Místní poplatky jako celek jsou plněny adekvátně 

rozpočtu – představují 62,41 % schváleného rozpočtu. Poplatek za lázeňský a rekreační pobyt je 

vybrán již v tomto období nadlimitně (121,89%). Poplatek za psy, který může být dle Vyhlášky 

splatný ve dvou termínech, dosáhl ve sledovaném období plnění 85,39%.  U daně z nemovitostí jsou 

již několik let na účet MČ Praha 20 poukazovány první prostředky v dubnu a ve 2. čtvrtletí činí inkaso 

jen minimum celoročního objemu. Rozhodující část daně z nemovitosti obdrží MČ Praha 20 obvykle 

až v červenci.  

  

U nedaňových příjmů jako celek byla alikvotní část rozpočtu překročena (plnění 72,78 % RU). 

Splátky půjčených prostředků byly plněny na 68,71 % RU, nejvíce (680,14 % RU) ovlivnily nedaňové 

příjmy přijaté nekapitálové příspěvky a náhrady.  

U kapitálových příjmů ve sledovaném období bylo vykázáno přijetí darů na pořízení dlouhodobého 

majetku ve výši 1 685,2 tis. Kč, což představuje 68,10% RU.  

U přijatých dotací je plnění upraveného rozpočtu 92,61 %, přičemž převody z vlastních fondů  

hospodářské  (zdaňované)  činnosti  byly ve výši 25 % RU a převody mezi HMP a MČ činily 53,42 % 

RU. Cca 14% RU jsou převody z vlastních účtů (sociální fond).  

V běžných výdajích bylo celkově dosaženo 34,91 % podílu výdajů rozpočtu po změnách.  V žádné 

kapitole nedošlo k nadlimitnímu čerpání, tzn., že nebylo dosaženo 50% RU. Objemově 

nejvýznamnější nedočerpání alikvotní části rozpočtu je vykázáno:  

  

kapitola 01 – Rozvoj obce (0,69% RU) – zde rozpočtovaná částka je převážně určena na  zajištění 

výkonu konkrétního rozhodnutí o nařízení odstranění přístavby objektu, která nebyla dosud 

realizována, ostatní finanční prostředky jsou určeny na zajištění havárií a studie pro potřeby změny 

územního plánu (potřeba ověřovacích studií může vyplynout i neočekávaně z projednání zadání 

změny územního plánu),    

kapitola 07 – Bezpečnost (2,94 % RU) – větší část rozpočtovaných finančních prostředků je určena na 

krizové a nepředpokládané situace (nespecifikovaná rezerva), ostatní prostředky jsou čerpány 

průběžně dle fakturace. kapitola 10 – Pokladní správa (19,58 % RU) – zde se projevují nepravidelné 

převody, zejména Sociálního fondu.  

  

U kapitálových výdajů (čerpáno 34 414 tis. Kč, tj. 14,13 % rozpočtu po změnách) plnění bylo 

ovlivněno obdobím rozpočtového provizoria, ve kterém byly propláceny pouze výdaje podle 

rozpočtového provizoria v roce 2019 a i ta skutečnost, že většina akcí byla zahájena až v okamžiku, 

kdy bylo zcela jasné, že dotace z minulých let bude možno v letošním roce využít. V neposlední řadě 

se projevuje i to, že akce uskutečňované ve školských zařízeních jsou plánovány a realizovány až v 

průběhu letních prázdnin. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/22/0131/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 



 

1) bere na vědomí 

informace o plnění rozpočtu MČ Praha 20 za 1. pololetí roku 2019 

 

 
4.04  Ekonomické informace k datu 31.08.2019 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Ekonomické informace k datu 31.08.2019 

 1. stavy účtů, závazky a dotace 

  

   
Rozpočtové účty  v tis.Kč 

 základní výdajový 19 528,28 

 příjmový 94 678,83 

 
Celkem  114 207,11 

     

 
Účty zdaňované činnosti    

 VHČ 2 402,58 

 správa bytového fondu  13 141,97 

 
zdaňovaná činnost celkem 15 544,55 

     

 Celkem zdroje 129 751,65 

 Bankovní účty - závazky  123 363,51 

 

   
Závazky MČ v tis. Kč 

 
Faktury   6 388,14 

 
z toho nad 100 tis.:   

 JAROSLAV SYCHRA - prořez a ošetření stromů v 

Nolčově parku 118,10 

 ŘEZÁČ IVAN - realizační PD st. úpravy a 

přístavba stodoly v areálu Chvalské tvrze  157,06 

 FLIMEX - oprava podlahy na chodbách v 2. a 3. 

nadzemním podlaží ZŠ Ratibořická  225,19 

 GENEL INVEST HOLDING - FZŠ Chodovická 

oprava WC družina 380,23 

 GENEL INVEST HOLDING - FZŠ Chodovická 

reko bezbariérového WC u jídelny 830,74 

 První KEY - STAV - reko a přístavba Stodoly v 

areálu Chvalská Tvrz 3 917,21 

 

   
    v tis. Kč 

Dotace Očekávané Přijaté  

HMP - dotace na provoz srpen 7 778,00 7 778,00 

HMP - příspěvek st.správa srpen 1 056,00 1 056,00 



HMP - posílení mzdových prostředků zaměstnanců 

škol a školských zaříz. 9 657,60 3 380,30 

Operační program Praha - ZŠ Stoliňská vybavení 

učebny  1 030,30 0,00 

Operační program Praha - ZŠ Ratibořická vestavba 

školní dílny 496,90 0,00 

Operační program Praha - FZŠ Chodovická 

přístavba výtahů 1 012,50 1 012,50 

MPSV - dotace na výkon sociální práce 408,60 0,00 

Celkem 21 439,90 13 226,80 

 

Diskuse: H. M. Moravcová se zeptala na daň z nemovitosti. Vedoucí OE odpoví na dotaz písemně. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/23/0132/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

Ekonomické informace k datu 31.08.2019 

 

 
V. Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 

5.01  Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Od posledního zasedání Zastupitelstva m. č. Praha 20 se konalo jednání Rady m. č. Praha 20 dne 20.6., 

26.6., 11.7., 18.7., 22.7., 30.7., 2.8., 8.8., 22.8. a 29.8.2019. Schválená usnesení RMČ jsou uvedena 

v přílohách tohoto materiálu. 

 

Diskuse: H. M. Moravcová, J. Hájková 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/24/0133/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

Zprávu o činnosti RMČ Praha 20 za uplynulé období 

 
VI. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

 

Ing. Čáp poděkoval zastupitelům, kteří hlasovali pro zařazení bodu 2.12 do programu ZMČ a těm, 

kteří podporovali jeho návrhy. Připomněl, že Komise majetku rozeslala zastupitelům dotazník 

k problematice bytového fondu. Požádal o vyplnění tohoto dotazníku. Informoval, že začíná sbírat 

podpisy na svolání mimořádného ZMČ, které by se věnovalo HPZ. 

Předložil následující dotazy: 

1. Kolik finančních prostředků bylo alokováno optimálně v letech 2017, 2018 a 2019 z rozpočtu 

městské části směrem k individuálním žádostem o grant, kolik dostaly jednotlivé subjekty, vč. 

informace kolik lidí bylo v žádostech zahrnuto a kolika konkrétních osob se to týká a výše dotace na 

osobu. Požádal o písemnou odpověď. 

 

2. Jestli Hornopočernický zpravodaj stále tiskne firma zdarma na základě inominátní smlouvy. Paní 

starostka odpověděla. 

 



3. Na aktuální informace ve věci problematiky okruhu, jak se daří těm podáním, které městská část 

učinila, jaký je z toho vývoj a jak se bude pokračovat dál. 

Na dotaz odpověděla radní, paní Karla Polydorová. Odpověď doplnila paní starostka. 

 

4. Jak jsme na tom s podáním podnětu Horní Počernice východ, kdy bude projednávání, kdy to bude 

na výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči ZHMP. Radní K. Polydorová 

odpověděla. 

 

Ing. arch. Karhanová se zeptala K. Polydorové v souvislosti se schválenými Pravidly pro posuzování 

investičních záměru, zda RMČ zamýšlí schválit Pravidla pro rozvojová území. K. Polydorová 

poděkovala za podnět a odpověděla. 

 

R. Stára se zeptal na studii mimoúrovňové křižovatky Beranka a jestli vzhledem k odvoláním nehrozí, 

že by se MÚK nedělala. K. Polydorová odpověděla. 

Požádal o kontrolu stavby protihlukové stěny u D11. K. Polydorová odpověděla. 

Pan Stára se zeptal, jak by se dal vyřešit problém se znečišťováním veřejného prostranství u obchůdku 

u kapličky. Paní starostka požádala o odpověď vedoucího OŽOSA Ing. Milana Hejkrlíka- Do diskuse 

se zapojil Ing. Čáp, Mgr. Beneda a J. Šebek. 

 

Pan Hošek se opakovaně zeptal na stavbu domu v Ledkovské ulici. Radní K. Polydorová odpověděla. 

Paní starostka upřesnila, že na dotaz bude odpovězeno písemně. 

 

Ve 21:44 hod. odešel ze zasedání Mgr. Měšťan. 

 

J. Kočí st.:  

- pochválil zářijový výtisk Hornopočernického zpravodaje, ve kterém se neobjevili tzv. slovní 

„souboje“ zastupitelů. A zároveň po diskusi s některými spoluobčany přednesl podnět, aby bylo 

zrušeno úvodní slovo starostky. Bc. Liška navrhl, aby např. každý měsíc byl dán prostor v úvodním 

slovu jednomu ze zastupitelů. Paní starostka poděkovala za podnět. 

- zeptal se, kdy bude v provozu Stodola na Chvalské tvrzi? Na dotaz odpověděl Ing. Vavruška. 

- požádal v souvislosti s mezinárodní návštěvou partnerských měst o lepší informovanost ze strany 

radnice směrem k zastupitelům. 

- zeptal se, kdo uložil kontrolnímu výboru provést kontrolu správy a údržby mostu „Na Svěcence. Paní 

starostka odpověděla.   

 

Bc. Růžička se zeptal na následující: 

- Mgr. Skalického na dodávku 2 ks parkovacích automatů, které mají být umístěny v areálu Chvalské 

tvrze a jak budou fungovat. Kdo bude provádět kontrolu parkování? 

Mgr. Skalický odpověděl. Odpověď doplnila paní starostka. 

 

- na vyhodnocení kamerového systému a jaký je aktuální stav vytipovaných míst, kde měli být kamery 

doplněny. Paní starostka odpověděla. Požádal o zaslání bezpečnostní studie.  

 

- jaký byl účel finančního daru Platformě za  kvalitní dopravní infrastrukturu ve výši 30 tis. Kč  Na 

dotaz odpověděla K. Polydorová. 

 

D. Češpivová poděkovala Ing. Čápovi za upozornění na chybu v názvu firmy, která zajišťuje tisk HPZ. 

Podnět bude předán redakční radě HPZ, aby prováděla kontrolu.  

 

Ve 21:57 hod. odešel ze zasedání Ing. Čáp. 

 

H. M. Moravcová přednesla následující dotazy: 

- zeptala se Mgr. Skalického, jak dopadlo jednání s p. Pelcem ve věci sběrného dvora a jaký je návrh 

řešení. Mgr. Skalický odpověděl. Odpověď doplnil p. Píša. 



Paní Moravcová se dále zeptala, jestli se k navrhovanému řešení vyjádřil odbor dopravy. Požádala o 

písemnou odpověď. 

 

- požádala místostarostku, paní D. Češpivovou o zaslání odpovědi na interpelaci z prosince 2018 ve 

věci ztráty SC Xaverov a.s. 

Na dotaz odpověděla paní místostarostka a pan místostarosta. Po diskusi a upřesnění skutečností bylo 

sděleno, že na dotaz odpoví paní místostarostka písemně. 

 

- zeptala se radní K. Polydorové ve věci  návrhu změny statut hl. města Prahy, a to  rozhodování o 

umístění staveb s hrubou podlažní plochou větší než 4 tis. m
2
. (předpokládá, že se jedná o haly).  Jak 

se k tomu městská část staví a jestli je tomu tak,  že o tomto bude rozhodovat hl. m. Praha, nikoliv 

městská část? Na dotaz bude odpovězeno písemně. 

 

- zeptala se paní starostky na důvod pro odvolání předsedy Redakční rady pana Mgr. Pištěka a 

předsedkyně Komise výstavby a územního rozvoje, paní Ing. arch Zuzany Charvátové. Požádala o 

písemnou odpověď. Paní starostka trvala na odpovědi na místě. Paní Moravcová požádala o uvedení 

odpovědi v zápisu.  

Předseda Redakční rady byl odvolán na základě vzešlých informací členů redakční rady, a to, že 

předseda nenechal hlasovat o zveřejňování článků a názor většiny členů redakční rady  neakceptoval a 

nekomunikoval s nimi. O všem rozhodoval autoritativně předseda.  

Na dotaz o odvolání předsedkyně Komise výstavby a územního rozvoje odpověděla K. Polydorová. 

Předsedkyně KVÚR byla odvolána na základě obdržených ústních i písemných stížnosti od členů 

komise, a to na její vedení komise, na délku trvání komise a věcí, které komisi nepříslušely. 

 

- požádala starostku, jestli by mohla odpovědět na otázky, které byly položeny v interpelaci na 

posledním zasedání ZMČ ve věci inominátní smlouvy na tisk HPZ. Doporučila konzultaci s právním 

oddělením odbor legislativy MHMP. Výklad poskytne našemu právnímu oddělení emailem Mgr. 

Arnoštovi. 

 

- Mgr. Skalického, jestli byla provedena změna užívání bytu Jívanská 647. Ing. Vavruška odpověděl.  

 

Bc. J. Kočí ml. navrhl vzhledem k blížící se zimě nabídnout palivové dřevo potřebným. Na dotaz 

odpověděl p. J. Píša. 

 

Bc. I. Liška se vyjádřil k průběhu zasedání a způsobu komunikace a atmosféře, která vládne na ZMČ. 

Vyjádřil se k navrhovanému řešení pozemků sběrného dvora. Vyzval vedení, aby zvážilo kuloární 

(pracovní) jednání zastupitelů.  

Paní starostka poděkovala za podnět a odpověděla k řešení sběrného dvora. 

 

Paní starostka dala ještě slovo členu Redakční rady, panu Janu Brunnerovi, který upřesnil, že vše o 

průběhu schůze redakční rady HPZ a článku Ing. Čápa je uvedeno v zápise ze dne 20.6.2019. 

 

Reagovala členka Redakční rady HPZ, paní Iva Rossová ve smyslu, že předseda Redakční rady p. 

Pištěk nenechal o článku Ing. Čápa hlasovat, protože od ledna 2019 bylo zveřejněno spoustu 

podobných nepravdivých článků, nebo článku, ve kterých byla nějaká osoba poškozena. Článek Ing. 

Čápa byl stejného charakteru, a proto o něm nenechal hlasovat. Zmínila se také o tiskovém zákonu. 

Do diskuse se přihlásila Mgr. Cibochová.  

 

Další interpelace nebyly předloženy. 

 
VII. Různé 

7.01 Zápisy č. 1, 2, 3 a 4 z jednání Finančního výboru 

Materiál předložil Richard Stára, zastupitel a předseda Finančního výboru 

 

 



Usnesení číslo: ZMC/6/26/0134/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

Zápisy č. 1, 2, 3 a 4 z jednání Finančního výboru 

 

 
7.02  Právní stanovisko posouzení míry viny a případné trestní odpovědnosti za vzniklou škodu i 

nezákonnosti postupu odpovědných představitelů městské části Praha 20 

Materiál předložil Mgr. Jiří Beneda, místostarosta 

 

Právnímu oddělení bylo Zastupitelstvem městské části Praha 20, usnesením č. ZMC/5/31/0110/19 ze 

dne 24.6.2019 uloženo, aby „posoudilo míru viny a případné trestní odpovědnosti za vzniklou škodu i 

nezákonnosti postupu odpovědných představitelů městské části Praha 20“ s termínem do 31.7.2019. 

Uvedený úkol byl právnímu oddělení zadán v návaznosti na zprávu kontrolního výboru z února 2019, 

na jejímž základě Zastupitelstvo konstatovalo, že „celý záměr rekonstrukce bytu Jívanská nebyl 

výkonnými orgány MČ Praha 20 dobře koncepčně zpracován ani realizován. V rozhodovacím procesu 

v této kauze došlo k závažným procedurálním chybám. Realizací záměru rekonstrukce bytu Jívanská 

tímto způsobem mohlo dojít k porušení zákonnosti. V důsledku realizace záměru rekonstrukce bytu 

tímto způsobem vznikla finanční škoda, nikoliv zanedbatelná, jen na nezaplaceném nájemném od 

1.7.2017 do 30.6.2019 ve výši 216.792,-Kč a nadále roste.“ 

Vzhledem k právě uvedenému tak právní oddělení posoudilo, zda došlo k porušení zákonnosti 

realizací rekonstrukce bytu Jívanská a vzniku škody na nájemném a předložilo Radě městské části toto 

své právní stanovisko pro informaci a k dalšímu postupu k projednání dne 12.9.2019. Rada vzala 

uvedené stanovisko na vědomí a nyní je předkládáno pro informaci Zastupitelstvu. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/27/0135/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

právní stanovisko ze dne 18.7.2019 vypracované XXXXXXXXXXXXXXX, týkající se 

posouzení míry viny a případné trestní odpovědnosti za vzniklou škodu i nezákonnosti 

postupu odpovědných představitelů městské části Praha 20, které bylo zadáno k vypracování 

usnesením Zastupitelstva městské části Praha 20 č. ZMC/5/31/0110/19 ze dne 24.6.2019. 

 

Zodpovídá  

1. JUDr. Barbora Lukšová Frantová, Právník  

    

 

 
7.03  Zpráva kontrolního výboru ZMČ Praha 20 - Most Na Svěcence 

Materiál předložila Eva Alexová, zastupitelka a předsedkyně Kontrolního výboru 

 

Tato zpráva KV ke kontrolnímu úkolu ZMČ Praha 20 byla zpracována na základě:  

Usnesení Zastupitelstva Městské části Praha 20 (dále jen ZMČ Praha 20) zasedání číslo 3/2019, 

usnesení č. ZMC/3/8/0053/19 Zastupitelstva městské části Praha 20 konané dne 04.03.2019 pod č. 

8.01 ve znění:  

Provést kontrolu správy a údržby mostu „Na Svěcence“, který je v současnosti ve vlastnictví MČ 

Praha 20. Prověřit, zda MČ Praha 20 tuto správu řešila a zda byla přijata usnesení Zastupitelstva a 

Rady MČ Praha 20 a jak tato usnesení byla plněna. Navrhnout doporučení Zastupitelstvu a Radě MČ 

Praha 20 pro další období.  Termín: do 30.6.2019 s následným schváleným termínem do 1.9.2019. 

 

Diskuse: Bc. Liška, H. M. Moravcová, Ing. Vacek, Ing. Wágner 



 

Usnesení číslo: ZMC/6/28/0136/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

zprávu kontrolního výboru ZMČ Praha 20 - Most Na Svěcence 

 

 
7.04  Kontrola plnění úkolů uložených usnesením Zastupitelstva MČ Praha 20 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Zastupitelstvu MČ je předložen seznam úkolů vyplývajících z usnesení ZMČ vyřízených k 16.9.2019. 

 

Usnesení číslo: ZMC/6/29/0137/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o plnění úkolů uložených usnesením ZMČ Praha 20 

 

 

 
VIII. Závěr  

Ve 22:30 hod. paní starostka všem poděkovala za pozornost a za účast na zasedání ZMČ, popřála 

pěkný zbytek večera a zasedání ukončila.  

Zápis byl vyhotoven dne 7.10 2019. 

 

 

 

 

 

.................................................. ........................................ 

Daria Češpivová v.r. 

Zastupitelka 
Ing. Jindřich Jukl v.r. 

zastupitel 

 

…………………………….. 

Mgr. Alena Štrobová v.r. 

starostka 

  

  

 

Ověřovatelé: Daria Češpivová, místostarostka 

Ing. Jindřich Jukl, zastupitel 

Zapsala : Andrea Jandová, asistentka OKÚ 

 

Přílohy zápisu: prezenční listina, záznam o hlasování 

 

V souladu se zákonem č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých 

zákonů, je dokument zveřejněn v upravené podobě. 


